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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miről tárgyaltak a kínai védelmi miniszter látogatása 
során?" 

Tisztelet Miniszter Úr!

Két héttel ezelőtt Magyarországra látogatott a kínai védelmi miniszter, mindössze pár nappal azt
követően, hogy az Európai Unió a magyar kormány bírálatai ellenére szankciókat fogadott el kínai
tisztségviselők ellen az ujgurokkal szembeni tömeges jogsértések miatt.

Vej Feng-ho érkezéséről a magyar kormány előzőleg nem adott semmilyen nyilvános tájékoztatást,
a látogatás tényét előre nem közölték és a kormány.hu weboldalán sem volt érhető semmilyen hír
vagy közös nyilatkozat.

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért tartották titokban a kínai védelmi miniszter diplomáciai látogatását? 

Milyen témákról tárgyalt a miniszter úr a kínai miniszterrel? Szóba kerültek-e a tárgyalások során a 
Kínával szembeni EU-s szankciók vagy a Kínában fogva tartott és eljárás alá vont magyar 
állampolgár Michael Kovrig diplomata ügye?

Szó esett-e újabb vakcina vagy egészségügyi eszközök vásárlásáról? Ha igen, melyekről? 

Tisztelettel várom válaszát!


